
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 14. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1268

Vil ministeren oplyse, hvorvidt der kan være forskel på kosttilskuds optagelighed? Forhin-

drer den gældende lovgivning genoptagelse af den hidtidige administrative praksis, der

tillod at informere forbrugeren om optagelighed af kosttilskud? Kan ministeren bekræfte,

at Fødevarestyrelsen har været i dialog med Europa-Kommissionen om emnet, og at

Kommissionen har udtalt ”We would suggest to put your query for discussion at the next

working group meeting. We can see that there is no common and clear interpretation on

this and it would certainly merit some further discussion among Member States.”, og at

Fødevarestyrelsen uanset dette svar fra Kommissionen har valgt ikke at afvente en afkla-

ring med sine EU-kolleger, men er skredet direkte til en politianmeldelse af en dansk pro-

ducent af kosttilskud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 28. august 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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